



**STUDENTFÖRENINGEN VID SVENSKA  
HANDELSHÖGSKOLAN I VASA r.f.**

**Protokoll över styrelsemöte  
30/2021**

**Tid** 06.09.2021 kl. 06:30  
**Plats** Cella Nova

**Närvarande** Robin Eriksson  
Lydia Nystén  
Angelina Mattbäck  
Lisa Niemistö  
Johannes Lövdahl  
Kia Stenbacka  
Emilia Sparf  
Ville Toivari  
Jonas Jansson  
Joakim Andersson

**1 § MÖTETS ÖPPNANDE**

Mötet öppnades kl. 06:41.

**2 § KONSTATERANDE AV STADGEENLIGHET OCH BESLUTFÖRHET**

Konstaterades.

**3 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN**

Föredragningslistan kompletterades  
- Flytt av styrelserum på § Övrigt

**4 § NÄRVARO- OCH YTTRANDERÄTT**

Beviljades till Ylva Ekman

**5 § GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL**

Föregående protokoll godkändes.

**6 § ANMÄLNINGSÄRENDEN**

**Robin Eriksson**

- Gemensamma kvällen
- Första Cella Öppet
- Fösta bartisdagen

**Lydia Nystén**

- Gemensamma kvällen
- Studiepoddmöte med Kia
- Inskription
- FM presidiummöte



- Studiepoddinspelning
- ÅFK möte med Felicia
- Kylteriäiset

#### **Angelina Mattbäck**

- Gemensamma kvällen

#### **Emilia Sparf**

- Gemensamma kvällen
- Första Cella Öppet
- Intervju av kandidater till Hankens styrelse

#### **Johannes Lövdahl**

- Gemensamma kvällen
- Första Cella Öppet
- Första bartisdagen

#### **Ville Toivari**

- Gemensamma kvällen
- Första Cella Öppet
- Första bartisdagen
- Kylteriäiset

#### **Kia Stenbacka**

- Gemensamma kvällen
- Första Cella Öppet
- Studiepoddinspelning
- Studiepoddmöte med Lydia

#### **Jonas Jansson**

- Gemensamma kvällen
- Första Cella Öppet
- Första bartisdagen
- Planering av PhPh

#### **Joakim Andersson**

- Gemensamma kvällen
- Första Cella Öppet
- Första bartisdagen
- Planering av PhPh

#### **Lisa Niemistö**

- Gemensamma kvällen
- Första Cella Öppet
- Gemensamma kvällen filmning



**8 § UTBILDNINGSPOLITIK**

Möte om utlåtande diskuterades. Publicering av Sisu skall kollas upp med Hanken.

**9 § STUDIESOCIALT**

Tutormöte har ägt rum och diverse saker om den kommande veckan har diskuterats där.

**10 § EKONOMI**

Dagssaldot togs upp samt andra ekonomiska siffror diskuterades.

**11 § NÄRINGSLIV**

Provhallarna är beställda. Sponsorer diskuterades.

**12 § NÖTTE**

Halarmärken har kommit inför veckans evenemang. Nötte publiceringsdatum diskuterades.

**13 § PROJEKT**

Niordhalarmärkena borde anlända. SSHV skall ha en Instagram takeover på Niords instagram om Gulismässan. Årsfesten diskuterades. Underorganisationernas evenemang diskuterades.

**14 § INFO & WEBB**

Studiepodden skall marknadsföras. Evenemang som skall ut på Facebook diskuterades.

**15 § PROGRAM**

Betsällning är inkommande från Sinnebrykopf samt inköp av saker till gulisintagningen diskuterades.

**16 § INBJUDNINGAR**

- Preemio r.y.:s årsfest.

**17 § AKTUELLT**

**Gulisintagningen**

Praktiska ting diskuterades.

**Gulismässa**

Evenemanget diskuterades i sin helhet. Skall marknadsföras åt äldre studerande att de kan komma och förnya sina medlemskap.

**PhPh**

Diskuterades i sin helhet. Marknadsföras idag om biljettsläpp.

**Finlandsitz**



Diskuterades.

**Studerandemotion**

Om möjligt, byter vi till ePassi som motionsförmån för studerande.

**Filicia&NUD intagning**

Diskuterades.

**18 § ÖVRIGA ÄRENDEN**

**ÅA:s intagning**

Programpunkten diskuterades.

**Justus intagning**

Programpunkt diskuterades.

**SHS Samkväm+Gulisintagning**

Tåg behöver bokas.

**Samkväm med Vasaföreningar**

Vi föreslår 17.9 med NK, 4.10 med Filicia.

**Flytt av styrelserum**

Styrelserummet behålls i Cella för en tid framöver.

**19 § NÄSTA MÖTE**

Nästa styrelsemöte hålls måndag 13.09.2021 kl. 07:00 vid Cella Nova och Microsoft Teams.

**20 § MÖTETS AVSLUTANDE**

Mötet avslutades kl. 08:11

---

Robin Eriksson  
Ordförande

---

Kia Stenbacka  
Sekreterare